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Z A P I S N I K 
 

sa  8 . sjednice Općinskog vijeća Općine Murter- Kornati održane 14. prosinca 2017. godine sa 
početkom u 18,00 sati u prostoriji „Narodne knjižnice i čitaonice 

 
Sjednici su bili nazočni vijećnici: Ivana Drescher, Ivana Juran Magdić, Venčoslav Skračić, , Joso 
Mudronja, Mateja Bašić, Edo Juraga, Maja Barešić, Milan Ježina, Vladimir Turčinov (kasnio jedan sat), 
Enio Turčinov, Petar Ježina 
 

Ostali nazočni: Toni Turčinov-načelnik OMK, Julia Ježina-donačelnica OMK, Melanija Turčinov 

Rameša-pročelnica OMK, Vesna Juran- djelatnica OMK, Mirjana Jakovljević-djelatnica OMK, Mirna 

Donđivić-djelatnica OMK, Mande T. Ježina, Petar Ježina-direktor Murtela d.o.o., Luka Ježina- djelatnik 

OMK, predstavnici ugostitelja  

Zapisničar: Vesna Juran 

Utvrđivanje kvoruma 

Predsjedavajući je izvršio prozivku vijećnika, nakon čega je konstatirao da je od jedanaest vijećnika 
nazočno 10 vijećnika, te da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 
 

SAT VIJEČNIČKIH PITANJA 

Edo Juraga: imam pitanje o oproštajnoj kapeli na groblju. Najave su bile da će se sa tim krenuti i 

mislim da su neka sredstva dobivena.  

Toni Turčinov: mi smo prvotno aplicirali za ispračajnu dvoranu međutim kad smo krenuli u radove 

trga bilo je dosta radova koji su se morali napraviti van onih dogovorenih cjenika i troškovnika tako 

da smo tržili od ministarstva da nam napravi preinaku za te iznose  na uređenje trga i ministarstvo se 

sa time složilo. Ova općina funkcionira iz svog proračuna a tek sada smo počeli uzimati neka sredstva 

iz raznih ministarstava. Nažalost nemamo dovoljno da sve one prioritetne projekte, za tu ispračajnu 

dvoranu, mada se nadam da ćemo u ovoj godini bar riješiti dokumentaciju. Moramo napraviti i krov, 

koji je u jako lošem stanju pa smo ove godine aplicirali na ministarstvo kulture.  

Edo Juraga: još pitanje o reciklažnom dvorištu, tu su neki rokovi postavljeni do 1.3. da se mora 



krenuti sa time. 

Julija Ježina: što se tiče selekcije to će reći Petar, a što se tiče rokova, ti rokovi za sanaciju odlagališta 

odnose se na kraj 2018. godine. Dok kada smo mi zakonski dužni zatvoriti i sanirati odlagalište. Mi 

ćemo ući u postupak kroz nekih pola godine. Nadamo se da ćemo dobiti građevinsku dozvolu, a što 

se tiče same selekcije po tom pitanju radi se ne reciklažnom dvorištu. Sada smo dobili 40.000 kuna za 

ishođenje projektne dokumentacije isto za građevinsku dozvolu i onda kroz 2019. možemo očekivati 

reciklažno dvorište.  

Petar Ježina: radi se plan gospodarenja otpadom, to će biti uskoro gotovo. Trebaju se donijeti dvije 

odluke, i radi se novi cjenik, sve je to u skladu sa zakonom za selektiranje otpada. Rok je do 31.1. za 

donošenje svih tih odluka. Detalje ne znamo jer sve ovisi o tim odlukama i o planu gospodarenja 

otpadom. 

Toni Turčinov:  evo ja bi kratko, drago mi je da su došli dečki iz ugostiteljskog sektora. Vidim da smo 

dobili neke podatke, ja sam to prepustio vijećnicima da oni to donesu, ja smatram da to treba biti 

malo veće, ali ja nisam taj koji se odlučiti već vijeće. Smatram da ti novci koji se naplate neće biti 

odneseni kući već će ta sredstva biti uložena i vraćena ne direktno vama nego u programe, u sadržaje 

na trgu, u obnavljanje trga, Murtera. I ja sam radio u tom sektoru znam koliko se zaradi, znam kolika 

su davanja, koliki su dobici. Ovo su jedne optimalne cifre koje zadovoljavaju i nas i vas, tako da se 

nadam da neće biti problema. Ako ne bude problema ja se nadam da nećete biti protiv da se i 

sljedeće sezone to digne. Ja ću vam dati podatak da smo ove godine u zabavni program na trgu 

utrošili 475.000 kuna u infrastrukturne radove smo potrošili tri milijuna kuna. Mislim da je to za jednu 

malu općinu kao što je Murter jako puno. Mi se uvijek tučemo da želimo biti bolji od drugih, npr. 

Vodice imaju 300 kn/m2, ja ne kažem da smo mi ko Vodice niti da trebamo biti, ja se smo nadam da 

se vi slažete.  Do sada je štekat bo 50kn/m2, znamo svi kako su se postavljali i svima nam je jasno da 

je to premala cifra i to ne vodi nikamo, ne vodi razvoju ne vodi ničemu nego samo nekom 

operativnom sadržaju. Opet ponavljam ti novci neće biti odneseni već će se vratiti vama indirektno 

kroz poboljšanje turističke ponude, kroz bolji program. 

D n e v n i   r e d 
 

1. Izvješće Mandatne komisije o mirovanju vijećničkog mandata te izvješće o zamjeniku tog člana 
Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati koji umjesto njega počinje obavljati dužnost; 
verifikacija mandata i polaganje prisege zamjenika člana, 
 

2. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice Općinskog vijeća, 
 

3. Prijedlog Rješenja o razrješenju potpredsjednika Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 
 

4. Prijedlog Rješenja o izboru potpredsjednika Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 
 

5. Prijedlog Rješenja o izmjeni Rješenja o imenovanju članova Odbora za prostorno planiranje i 
uređenje 
 

6. Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Proračuna Općine Murter-Kornati za 2017. godinu, 



 

7. Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Plana razvojnih programa i prijedlog projekcija Proračuna za 
razdoblje 2017. – 2019. godine, 
 

8. Prijedlog izmjena i dopuna Programa gradnje uređaja i objekata komunalne infrastrukture 
Općine Murter-Kornati za 2017. godinu, 
 

9. Prijedlog izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Murter-
Kornati za 2017. godinu, 
 

10. Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u zdravstvu i socijalnoj skrbi Općine 

Murter-Kornati za  2017. godinu, 

 

11. Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Općine Murter-Kornati za 2017. 

godinu, 

 

12. Prijedlog izmjena i dopuna Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito 

izrađenih zgrada u prostoru za 2017. godinu, 

 

13. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o porezima Općine Murter-Kornati, 
 

14. Prijedlog Analize stanja civilne zaštite na području Općine Murter-Kornati za 2017. godinu i 
Godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite za 2018. godinu, 

 

15. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Procjene ugroženosti od požara i Plana zaštite od požara na 
području Općine Murter-Kornati. 
 

Venčoslav Skračić: ima li nadopuna ili izmjena dnevnog reda. Ako nema, tko je za ovakav dnevni red? 

 Dnevni red prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

1. Izvješće Mandatne komisije o mirovanju vijećničkog mandata te izvješće o zamjeniku tog 
člana Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati koji umjesto njega počinje obavljati dužnost; 

verifikacija mandata i polaganje prisege zamjenika člana 
 

Predsjednik Mandatne Komisije  Edo Juraga  podnio je Izvješće.  

Mandatna komisija Općine Murter-Kornati izvješćuje Općinsko vijeće da  Petru Ježini, vijećniku 

Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati, članu Hrvatske demokršćanske stranke – HDS, zbog početka 

obnašanja nespojive dužnosti mandat miruje po sili zakona, sukladno članku 78. st. 1. točki 37. i 

članku 79. st. 3. Zakona o lokalnim izborima. 

Hrvatska demokršćanska stranka, Općinska organizacija Murter, dopisom zaprimljenim u pisarnici 

dana 28. listopada 2017. godine, izvijestila je Općinu Murter-Kornati da Petar Ježina radi obnašanja 



nespojive dužnosti ne može biti član Općinskog vijeća te se na njegovo mjesto kao zamjenik određuje 

Ana Begić. 

Polazeći od navedenog, a sukladno članku 79. i 81. Zakona o lokalnim izborima Mandatna komisija 

utvrđuje da Petru Ježini mandat miruje po sili zakona, a da ga kao vijećnika zamjenjuje Ana Begić, 

neizabrani kandidat s liste Hrvatske demokršćanske stranke. 

Ana Begić počinje obnašati vijećničku dužnost na   8. sjednici   Općinskog vijeća Općine Murter-

Kornati.  

Venčoslav Skračić je priopćio kako o podnesenom Izvješću Mandatne komisije Općinsko vijeće ne 

glasuje već ga prima na znanje te se donosi :  Zaključak o primanju na znanje Izviješća Mandatne 

komisije i verifikaciji mandata vijećnika. (Izvješće u privitku i čin sastavni dio ovog zapisnika).  

Predsjedavajući Venčoslav Skračić je priopćio da slijedi svečani čin davanja prisege. Prisega se daje na 

način da predsjedatelj izgovara tekst prisege, nakon čega vijećnica izgovara „prisežem“.  

Predsjedavajući Venčoslav Skračić čita tekst svečane prisege: 

„Prisežem svojom čašću da ću dužnost vijećnika u Općinskom vijeću Općine Murter-Kornati 

obavljati savjesno i odgovorno, i da ću se u svom radu držati Ustava Republike Hrvatske, zakona i 

Statuta Općine Murter-Kornati, te da ću se zauzimati za svekoliki napredak Republike Hrvatske i 

Općine Murter-Kornati.“ 

Nakon toga je vijećnica proziva te je izgovorila «prisežem» i potpisala svečanu prisegu te je predala  

predsjedatelju. 

 
 

2. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice Općinskog vijeća 
 

 Zapisnik sa prethodne sjednice Općinskog vijeća prihvaćen je JEDNOGLASNO 

3. Prijedlog Rješenja o razrješenju potpredsjednika Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 
 

Melanija T. Rameša: budući da Petar Ježina zbog obnašanja nespojive dužnosti ne može biti vijećnik, 

ustvari mi ga moramo razriješit sa ove funkcije jer ne ide automatizmom već se o izbori o razrješenju 

potpredsjednika glasuje  odvojeno kao zasebnim točkama dnevnog reda.  

 Rješenje o razrješenju potpredsjednika Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati prihvaćeno je 
JEDNOGLASNO 

 

4. Prijedlog Rješenja o izboru potpredsjednika Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 
 

Melanija T. Rameša: Odbor za izbor i imenovanje je dao prijedlog da potpredsjednik općinskog vijeća 

bude Edo Juraga. 



Venčoslav Skračić: imamo li još koji prijedlog, ako nemamo tko je za? 

 Rješenje o izboru potpredsjednika Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati prihvaćeno je 
JEDNOGLASNO 

 

5. Prijedlog Rješenja o izmjeni Rješenja o imenovanju članova Odbora za prostorno planiranje 
i uređenje 

 

Melanija T. Rameša: do sada je predsjednik tog odbora bio Petar Ježina. U odluci o radnim tijelima 

određeno je predsjednik tog radnog tijela mora biti iz reda vijećnika. Kako on više nije vijećnik tako 

ne može biti ni predsjednik tog odbora. Pa je prijedlog da umjesto njega bude Ivana Juran Magdić, a 

da on dođe na njeno mjesto. 

Venčoslav Skračić: tko je za? 

 Rješenje o izmjeni Rješenja o imenovanju članova Odbora za prostorno planiranje i uređenje 

prihvaćeno je JEDNOGLASNO 

 

6. Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Proračuna Općine Murter-Kornati za 2017. godinu, 
 

Mateja Bašić: ova stavka 1002-Jedinstveni upravni odjel, vidim da je tu administrativno tehničko 

osoblje, stavka je povećana za 166.000 kn, na što se to odnosi? 

Mirna Donđivić: u konačnici Jedinstveni upravni odjel je smanjen za 268.000 kn, a to povećanje 

odnosi se na materijalne troškove, imamo povećanje za materijal i energiju 43.000 kn, za uredski 

materijal 15.000 kn, za sitni inventar, usluge telefona i prijevoza 55.000 kn, ovdi se usluge održavanja 

smanjuju, promidžbene usluge za 8.000 kn, intelektualne se povećavaju za 30.000 kn, računalne 

usluge za 20.000 kn, onda imamo pristojbe i naknade, financijski rashodi povećavaju se za 38.000 kn, 

to je povećanje jer smo trebali platiti neke zatezne kamate koje su se vukle iz 2014. godine. Tako da 

je to u konačnici kad sve zbrojiš i oduzmeš to je povećanje od 166.000 kn po ovim pozicijama.  

Ivana Drescher: program javnih potreba u kulturi, možete gledati 323-rashodi za usluge, autorski 

ugovori 155.000 kn, koji su to autorski ugovori? 

Mirna Donđivić: to su izvođači koji sudjeluju u kulturnom programu, koji su članovi tih udruga i oni se 

naplaćuju preko svojih autorskih ugovora 

Ivana Drescher: znači ovo je sada za izvođače  

Mirna Donđivić: da, neki imaju račune neki imaju autorske ugovore 

Ivana Drescher: 323-rashodi za usluge kod obnove zemljišnih knjiga Kornati 60.000 kn, znači već su 

obavili uslugu, koja je to usluga bila? 

Mirna Donđivić: geodete plaćamo preko ugovora o djelu, a sud plaćamo kvartalno, prema ugovoru 

kad oni zatraže. To su ovi u katastru. 

Ivana Drescher: i još jedno pitanje, uređenje skala Svetog Roka, koji je razlog? 



Toni Turčinov: to treba pitati don Ivana, mi smo to imali i u prošlom proračunu. Nije se gradilo onako 

kako se trebalo pa se nešto dodalo, pa nije dobro, ali i ja moram pričati sa don Ivanom, ne znam zašto 

je projekt stao. To je križni put, skale se i nisu trebale uređivati, samo postaje su se trebale raditi.  

Venčoslav Skračić: a sport i kultura se nije mijenjalo, malo pojasni. 

Toni Turčinov: mi to imamo krvio regulirano, nas se nazove i traže se novci i mi uplaćujemo, i 

moramo se sa time malo pozabaviti. Ali da se to sve spriječi osnovati ćemo savez sportova i sve ide 

tamo a oni raspodjeljuju dalje.  

Venčoslav Skračić: ima li Mirna šta za dodati? 

Mirna Donđivi: nemam ništa, uglavnom proračun se za 216.000 kn se smanjuje. Naši realni prihodi do 

kraja godine će biti 13.910.500 kn jer treba to sve naštimati, s tim da imamo vlastita sredstva koja se 

vuču od prošle godine pa je proračun 16.000.000 kn. podigli smo komunalni doprinos, jedno stavka 

pomoći iz proračuna to se smanjiva za 610.000 kn. Dobili smo mi neka sredstva i sredstva koja smo 

planirali da ćemo povući iz eu fondova to ne ide baš tako lako. Imamo još smanjenje poreza na 

nekretnine za 550.000 kn, a ovo drugo po programima ste vidili na što se odnosi.  

 Izmjene i dopuna (II) Proračuna Općine Murter-Kornati za 2017. godinu prihvaćene su 
JEDNOGLASNO 

 

7. Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Plana razvojnih programa i prijedlog projekcija Proračuna za 
razdoblje 2017. – 2019. godine 

 
Mirna Donđivić: to su prijedlozi koji su svi ukomponirani u prijedlog rebalansa.  
 

 Izmjene i dopune (II) Plana razvojnih programa i prijedlog projekcija Proračuna za razdoblje 
2017. – 2019. godine prihvaćene su JEDNOGLASNO 

 
 

8. Prijedlog izmjena i dopuna Programa gradnje uređaja i objekata komunalne infrastrukture 
Općine Murter-Kornati za 2017. godinu 

 

Mirna Donđivić: to je ista stvar.  To je iz proračuna samo je ovdi pojedinačno navedeno. Vide se izvori 

financiranja . 

Venčoslav Skračić: evo nam se pridružio i jedanaesti član Vladimir Turčinov: pa tko je za ovu točku? 

 Izmjene i dopune Programa gradnje uređaja i objekata komunalne infrastrukture Općine 
Murter-Kornati za 2017. godinu prihvaćena su JEDNOGLASNO 

 

 

 

 

 



9. Prijedlog izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Murter-
Kornati za 2017. godinu 

 
Mirna Donđivić: ista stvar. Izmjene i dopune rađene po rebalansu. 
 
 

 Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 
2017. godinu prihvaćene su JEDNOGLASNO 

 
 

10. Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u zdravstvu i socijalnoj skrbi Općine 

Murter-Kornati za  2017. godinu 

 

Mirna Donđivić: ta izmjena znači broja 40.000 zamjenjuje se sa 0 jer ove godine turistička ambulanta 

nije radila.  

Venčoslav Skračić: pa tko je za?  

 

 Izmjene i dopune Programa javnih potreba u zdravstvu i socijalnoj skrbi Općine Murter-

Kornati za  2017. godinu prihvaćene su JEDNOGLASNO 

 

11. Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Općine Murter-Kornati za 

2017. godinu 

 

Mirna Donđivić: izmjene koje su nastale u proračunu samo su tu analizirane. 

Venčoslav Skračić: pa tko je za?  

 

 Izmjene i dopune Programa javnih potreba u kulturi Općine Murter-Kornati za 2017. godinu 

prihvaćene su JEDNOGLASNO 

 

12. Prijedlog izmjena i dopuna Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje 

nezakonito izrađenih zgrada u prostoru za 2017. godinu 

 

Mirna Donđivić: taj je program promijenjen u rebalansu, planiranih 350.000 mijenjamo sa 100.000 

kn. 

Venčoslav Skračić: pa tko je za?  

 

 Izmjene i dopune Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito 

izrađenih zgrada u prostoru za 2017. godinu prihvaćene su JEDNOGLASNO 

 

13. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o porezima Općine Murter-Kornati 
 

Venčoslav Skračić: dobili smo neke radne materijale koje smo prokomentirali. Bilo je različitih 

stajališta. I došli smo do nekih zajedničkih prijedloga. U prijedlog je bilo povećanje od 400%. u staroj 

odluci ima više kategorija. U novim prijedlozima od Odbora za prostorno uređenje te kategorije su 

pojednostavljene. Došlo se do zatvorenog i otvorenog dijela, a u još važećoj odluci postoje tri 



kategorije. Odbor je izašao sa jednim prijedlozima i mi smo to malo analizirali i predložili smo manje 

cijene, a prije vijeća smo došli do još manjih cijena a to je prva zona Trg Rudina sezona 100,00 kn, 

predsezona/posezona 60,00 kn, ostali dio godine 15,00 kn, zatvoreni dio sezona 150,00 kn, 

predsezona/posezona 120,00 kn, ostali dio godine 60,00 kn 

Toni Turčinov: imamo par ugostitelja na  pomorskom dobru koji plaćaju 500 kn m2 koji je zakonom 

određen da je takav, tu su sada ušči Fabro, Tic-tac, la Playa. On ima 500 kn kvadrat i mora se toliko 

platiti. Uvjetovano je da se cijeli trg stavi u pomorsko dobro, naravno nama nije to bilo u interesu. 

Htjelo smo stativi 200 kn ali se razgovaralo i došlo se do ovih cijena. Po meni su ove cijene u redu. Trg 

se uspio izvaditi iz pomorskog dobra. Da je ostalo plaćali bi kao ovi ostali koji su na pomorskom dobru 

po 500 kn. Zatvoreni su štekati ove koje ima Coretto koje će imati Marko. Moja sugestija je bila da 

bude 200 kn bez obzira da li je zatvoreno ili otvoreno. Ovo je možda malo realnije, ovaj dio koji je 

zatvoren ćeš plaćati 150 kn a sezona 100 kn. Ja sam rekao kad smo radili trg da nećemo dizati cijene . 

Venčoslav Skračić: imamo primjer iz Rogoznice di je zatvoreni dio 120,00 kn, a ovdi je 60,00 kn. jedna 

mala paralela. Ja ču pročitati prijedlog prva zona Trg Rudina sezona 100,00 kn, predsezona/posezona 

60,00 kn, ostali dio godine 15,00 kn, zatvoreni dio sezona 150,00 kn, predsezona/posezona 120,00 

kn, ostali dio godine 60,00 kn. Druga zona-ostali dio javnih površina sezona 70,00 kn, 

predsezona/posezona 40,00 kn, ostali dio godine 10,00 kn, zatvoreni dio sezona 100,00 kn, 

predsezona/posezona 60,00 kn, ostali dio godine 30,00 kn, to je prijedlog sa kojim smo se prije vijeća 

usuglasili. Imamo li prijedloga od strane vijećnika?  

Edo Juraga: ja u načelu podržavam načelnika međutim isto tako sam za ovaj uravnoteženi pristup da 

se ne ide u ta drastična povećanja. Možda bi se moglo razmisliti o ovoj zimskoj cijeni. Ako možda 

netko ima ideju. Očito je najspornija zimska cijena.  

Ivana Drescher: tu imamo prijedlog o kojem smo maloprije razgovarali i vidi se da je razlika od one 

koja je došla doma u kuverti.  

Venčoslav Skračić: može stanka na par minuta da se dogovorimo.  

Uslijedila je stanka od 10 min. 

Venčoslav Skračić: i vračamo se na 13 točku dnevnog reda. 

Melanija T. Rameša:  postoje dvije zone prva zona Trg Rudina 1m2 sezona 150,00 kn, 

predsezona/posezona 80,00 kn, ostali dio godine 20,00 kn, druga zona-ostali dio javnih površina 

sezona 100,00 kn, predsezona/posezona 50,00 kn, ostali dio godine 15,00 kn. 

Toni Turčinov: šankova u prvoj zoni nema, u drugoj su dopušteni. I škrinje za sladoled se naplaćuju po 

500 kn/m2.  

Venčoslav Skračić: ima li tko od vijećnika prijedlog. Tko je za ovakvu odluku? 

 Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o porezima Općine Murter-Kornati prihvaćena je sa 
10 glasova ZA i 1 SUZDRŽAN 

 

 



14. Prijedlog Analize stanja civilne zaštite na području Općine Murter-Kornati za 2017. godinu i 
Godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite za 2018. godinu 

 

Melanija T. Rameša: sukladno zakonu o civilnoj zaštiti predstavničko tijelo u fazi donošenja proračuna 
razmatra i usvaja analizu stanja za tekuću godinu i Godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite sa 
financijskim učincima za iduću godinu. Mi smo malo iz analizirali stanje i ono što se radilo u ovoj 
godini i ukratko smo napisali godišnji plan uglavnom sa osvrtom na financijski dio za 2018.godinu.  
 

 Analiza stanja civilne zaštite na području Općine Murter-Kornati za 2017. godinu i Godišnji 

plan razvoja sustava civilne zaštite za 2018. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

15. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Procjene ugroženosti od požara i Plana zaštite od požara 
na području Općine Murter-Kornati 

 

Melanija T. Rameša: znači u ovoj godini izradili smo plan zašite od požara i procjenu ugroženosti. Ti su 

elaborati upućeni na mišljenje i suglasnost MUP-u i Vatrogasnoj zajednici. Od njih smo dobili 

mišljenja da su nam elaborati u skladu sa zakonom i naša je obaveza da ih stavimo na vijeće. 

 Zaključak o prihvaćanju Procjene ugroženosti od požara i Plana zaštite od požara na području 
Općine Murter-Kornati prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

 

 

 Sjednica Općinskog vijeća završena je u 19.30 sati 

 
 
Zapisničar:        Predsjednik 
Vesna Juran        Venčoslav Skračić  


